
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 8 de gener de 2019  
Inici:  21 h 
Fi: 22 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari  
 
Assistents: 
 
Presidenta :   M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta : Anaïs Medina Terradas  particular  

 Anna Oliver Torrent  particular 
 Berta Martín Garcia  particular 
 Jofre Jovellar Ortega  particular  
 Joan Ridorsa Juhé  patronat de la gent gran 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
Ordre del dia: 
 

1. Informació de la presidenta 
2. Informació de les comissions 
3. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21h. 

1. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta comenta que en relació amb els problemes de subministrament d'aigua, 
s'estan fent gestions amb Riells i Viabrea i ja s'ha sol·licitat una subvenció per poder fer la 
connexió amb Riells. D'aquesta manera, en cas d'una altra avaria, no quedaria afectat el 
subministrament. 
 
La Sra. Oliver suggereix que convindria pensar en un pla de renovació de les canonades de La 
Batllòria. 
 
A continuació, la Sra. presidenta explica que l'Ajuntament adquirirà en breu quatre pantalles 
informatives en què s'hi podrà veure l'agenda d'activitats de Sant Celoni i La Batllòria. Una 
d'aquestes pantalles s'ha previst per La Batllòria, però és el Consell de Poble qui ha de decidir 
si la considera necessària o no. En cas de voler-la, caldrà decidir on ubicar-la. 
 
Després de parlar sobre la conveniència o no de tenir aquesta pantalla informativa, s'acorda 
demanar més informació en relació amb el format que tindrien els actes d'agenda de La 
Batllòria per saber si serien prou visibles, tenint en compte que el volum d'activitats en 
comparació amb Sant Celoni és més petit.  
 



 

 

Es proposen possibles ubicacions, però sense consensuar si finalment es col·loquen les 
pantalles.  
 
Seguidament, la Sra. presidenta explica que la ruta de la Serra de Can Puig ja està gairebé a 
punt per ser inaugurada/estrenada. Només falta que es col·loquin uns plafons i les fites que ha 
d'instal·lar el servei de parcs, amb la supervisió de la tècnica de l'Ajuntament, Marta Miralles. 
 
El Sr. Jovellar comenta que tan bon punt s'hagin col·locat les fites, ja es pot acordar la data per 
la inauguració, que podria ser al març.  
 
2. Informació de les comissions 
 
No hi ha cap proposta a tractar per part de les comissions de treball.  
 
3. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Medina comenta que el camí paral·lel a l'autopista està molt malmès i l'accés a Les 
Llobateres està impracticable. També es queixa que el semàfor del pont de la Tordera torna a 
estar trencat, segurament a causa del pas dels camions. 
 
La Sra. Oliver diu que caldria una neteja més acurada del carrer de les Escoles. 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


